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Vragen van het lid Michon-Derkzen (VVD) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht «Hooligans dreigen door georganiseerde 
vechtpartijen en training politie te overmannen» (ingezonden 29 april 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Hooligans dreigen door georganiseerde 
vechtpartijen en training politie te overmannen»?1 

Vraag 2
Wat was de aanleiding van dit onderzoek door Bureau Beke? Is dit onderzoek 
op uw verzoek geïnitieerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Klopt het dat hooligans steeds professioneler worden in het gebruiken van 
geweld? Is deze trend ook bekend bij de politie? Zo ja, welke stappen zijn tot 
op heden gezet om in te spelen op deze trend? 

Vraag 4
Hoe wordt er bij de politie getraind op het omgaan met dit soort professio-
nele vechtgroepen? Is het vier keer per jaar trainen op deze confrontaties 
volgens u voldoende? Zo ja, waar baseert u dat op? Zo nee, wat zou volgens 
u wel voldoende zijn? 

Vraag 5
Is er bij de politie een speciale aanpak voor dit soort groepen? Zo nee, bent u 
voornemens om hierover in gesprek te gaan met de politie? 

Vraag 6
Wat doet u om te voorkomen dat dit soort geweld zich uitbreidt naar 
woonwijken en winkelgebieden? 

1 Volkskrant, 26 april 2022, «Hooligans dreigen door georganiseerde vechtpartijen en training 
politie te overmannen», https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/hooligans-dreigen-door-
georganiseerde-vechtpartijen-en-training-politie-te-overmannen~b20dec16/

 
 
 
 
kv-tk-2022Z08511
’s-Gravenhage 2022 Tweede Kamer, vergaderjaar 2021–2022, Vragen 1



Vraag 7
Zijn agenten voldoende uitgerust tegen dit soort professioneel geweld? 
Geven dit soort ontwikkelingen volgens u aanleiding om te kijken of de 
uitrusting van agenten nog wel voldoende toereikend is?
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